

سياسة الصحة والسلامة والبيئة

Health, Safety and Environment Policy

Galfar Engineering & Contracting SAOG is committed to maintain ISO14001 and ISO 45001 compliant management system, promoting continual improvement in HSE performance.

We are committed to:

- Being proactive in keeping people healthy and safe from harm.
- Perform all works in compliance with (a) legal obligations, (b) contractual agreements, (c) internal procedures and, (d) applicable codes, standards and regulations.
- Empower people to raise occupational health and safety concerns and as appropriate, stop unsafe work conditions. Prevent injuries, ill-health to people and promote consultation.
- Prevent pollution and protect the environment from the impact of its activities; reduce generation of waste.
- Ensure properly trained and necessary resources are available to support this policy and the Health and Safety management system to enhance our HSE performance.
- Share lessons learned and best practices with the goal of continual improvement of Health and safety performance.

To achieve this:

- Mandate company leaders at all levels to demonstrate visible commitment to Health, Safety and Environment protection and that HSE is embedded in all our decisions and actions.
- Ensure regular monitoring, review of HSE management system and performance. Establish objectives, targets, limits at appropriate levels and frequencies to realize the improvement opportunities.
- Be supportive to the communities that host our projects, offices and use inclusive, participatory engagement by which local cultures and values are respected, dialogue is promoted and mutual trust is built.
- Investigate incidents, including near misses, non-conformances and implement corrective actions. Share the learning as appropriate.
- Strengthen sustainability through education, innovation, and the appropriate use of relevant industry standards.
- This policy will be reviewed annually to ensure that the policy and management system is effective and appropriate.

تلتزم شركة جلفار للهندسة والمقاولات ش.م.ع. ع بالإحتفاظ بنظام إدارة متوافق مع شهادات اعتماد المنظمة الدولية للمعايير (ISO 14001 و ISO 45001) التي تشجع على التحسين المستمر في أداء الصحة والسلامة والبيئة.

جلفار ملتزمة بالآتي:-

- أن تكون استباقية في المحافظة على صحة وسلامة الناس من الأذى.
- تنفيذ كافة الأعمال بما يتوافق مع (أ) الإلتزامات القانونية (ب) الإلتزامات التعاقدية (ج) الإجراءات الداخلية للشركة (د) المواثيق والمعايير والنظم المعمول بها.
- تمكين العاملين من الإفادة بالمخاوف والمشكلات المرتبطة بالسلامة والصحة المهنية، ووقف العمل الغير آمن.
- منع حدوث الإصابات والوركات الصحية للعاملين وتشجيعهم للحصول على الإستشارات الطبية.
- منع التلوث وحماية البيئة من آثار أنشطة الشركة: تقليل المخلفات الناتجة عن الأنشطة.
- ضمان وجود الموارد البشرية المؤهلة والمدربة جيداً والضرورية لدعم هذه السياسة ونظام إدارة الصحة والسلامة بهدف تعزيز أداء الصحة والسلامة والبيئة للشركة.
- مشاركة الدروس المستفادة وأفضل الممارسات من أجل التحسين المستمر في أداء الصحة والسلامة والبيئة.

وفي سبيل تحقيق ما ذكر أعلاه تقوم شركة جلفار بالآتي:-

- تطلب الشركة من مديريها على كافة المستويات إبداء الإلتزام الملموس بالصحة والسلامة وحماية البيئة وإدراج مسائل الصحة والسلامة والبيئة في كافة القرارات والإجراءات.
- تضمن الشركة الرقابة المنتظمة ومراجعة نظام إدارة أداء الصحة والسلامة والبيئة. تحديد الأهداف والغايات والحدود على مستويات وفترات مناسبة لتحقيق فرص التحسين.
- أن تكون الشركة داعمة للمجتمعات والمناطق التي لدينا فيها مشاريع ومكاتب واستخدام بما في ذلك الارتباط من خلال المشاركة والذي تنال فيه الثقافات والعادات والقيم المحلية مزيداً من الاحترام بجانب تشجيع ثقافة الحوار وبناء الثقة المتبادلة.
- التحقيق في الحوادث بما يشمل الحوادث الوشيكة، والتحقيق في حالات عدم الإلتزام وتطبيق الإجراءات التصحيحية. مشاركة الدروس المستفادة متى ما كان مناسباً.
- تعزيز ونقوية الاستدامة من خلال التعليم والتثقيف والإبداع والإستخدام المناسب لمعايير الصناعة المتعلقة بها.
- تتم مراجعة هذه السياسة سنوياً وذلك لضمان إدارة وسياسة فعالة ومناسبة.



Dr. Hamoud Rashid Al Tobi
Chief Executive Officer
10 June 2020